
انتقاد طیبنیا از گرانی خودرو؛
آغاز بررسیها برای حذف یارانه

غیرنیازمندان
اردیبهشت 16, 1393

وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه کاهش نرخ تورم به
معنای کاهش قیمتها نیست، از آغاز بررسیها برای حذف یارانه نقدی
غیرنیازمندان براساس مصوبه مجلس شورای اسلامی خبر داد و اعلام کرد:
در ۶ ماه گذشته برای ۸ میلیارد دلار منابع مالی خارجی گشایش
اعتبار کردیم و تا ۲۲ میلیارد دلار نیز آماده گشایش اعتبار هستیم.
مهر نوشت: علی طیب نیا در سی و ششمین همایش افق رسانه در تهران
افزود: دشمن که نتوانسته است در جنگ تحمیلی بر اراده مردم ما
پیروز شود ، امروز تلاش می کند با تحمیل یک جنگ در عرصه اقتصاد و

تحریم های ظالمانه و ناعادلانه اراده مردم ما را درهم شکند.

وی افزود: امروز هم مانند دوران دفاع مقدس همه قوا ، نیروها و
سازمان ها باید با همراهی ، همدلی ، عزم ملی و مدیریت جهادی با
دشمن مقابله کنیم و اهداف انقلاب را به پیش ببریم که سازمان صدا و

سیما نقش بسیار مهم و اساسی دارد.

وزیر اقتصاد گفت: نشانه ها حاکی است کشور ما در آستانه جهش بزرگ
و موفقیت چشمگیر در عرصه اقتصاد قرار دارد.

طیب نیا افزود: اگر هوشمندانه و با تدبیر عمل کنیم و با استفاده
از فرصت ها و امکانات کشور ، سیاست های کلی را که مقام معظم
رهبری ابلاغ کرده اند ، به ویژه سیاست های اقتصاد مقاومتی را به
درستی و هماهنگ اجرا کنیم ، قطعاً زمینه جهش اقتصادی فراهم خواهد

شد.

وزیر اقتصاد در ادامه سخنان خود ، نرخ رشد پایین اقتصادی ،
بیکاری ، نابرابری اقتصادی و تورم را از مشکلات کنونی برشمرد و
افزود : نوسانهای اقتصادی ایران مانند رکود و تورم به صورت عمومی

ناشی از وابستگی بودجه دولت به درآمدهای نفتی است.
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طیب نیا اظهارداشت: اگر این درآمدها از محل مالیات تأمین شود از
آنجا که پایه اصلی مالیات ، تولید و درآمد ملی است، بنابر این
دولت خود را به مردم وابسته می داند و نسبت به تولید و درآمد ملی

دغدغه پیدا می کند.

وزیر اقتصاد گفت : راه حل این است که به جای صادرات نفت خام و
خام فروشی، در پی فروش فرآورده های نفت و گاز برآییم.

طیب نیا با اشاره به مشکلات فضای کسب و کار هم گفت: در ایران با
مشکل کمبود پس انداز مواجه نیستیم ، اما مشکل این است که این پس
اندازها به سرمایه مولد تبدیل نمی شود ، بلکه به بازارهایی که

جنبه مولد ندارند ، می رود.

نرخ تورم با وجود اصلاح قیمتها پایان سال 25 درصد میشود

وزیر اقتصاد به کاهش نرخ تورم اشاره کرد و گفت: با برنامه ریزی
هایی که شده و مهم ترین آن حذف استقراض از بانک مرکزی بوده است ،
توانستیم تا آخر سال 92 براساس آمار بانک مرکزی ، نرخ تورم را به

34 درصد و بر اساس آمار مرکز آمار ایران به 32 درصد برسانیم.

طیب نیا افزود: با وجود اجرای برنامه هدفمندی یارانه ها و اصلاح
قیمت حامل های انرژی امسال حتماً به نرخ تورم 25 درصدی خواهیم
رسید. وزیر اقتصاد افزود : در شش ماه گذشته برای هشت میلیارد دلار
منابع مالی خارجی گشایش اعتبار کردیم و تا 22 میلیارد دلار نیز

آماده گشایش اعتبار هستیم.

طیب نیا استفاده از منابع مالی بخش خصوصی برای اجرای طرح های
عمرانی و همچنین تأمین سرمایه در گردش بنگاه ها از طریق بانک ها
و تأمین منابع مالی بلندمدت بنگاه ها از طریق بازار سرمایه را از

دیگر راهبردهایی بیان کرد که دولت پیگیری می کند.

وزیـر اقتصـاد تصـریح کـرد: راهـبرد دیگـر دولـت ، شفـاف سـازی و
هوشمندسازی اطلاعات با استفاده از سامانه های الکترونیکی است و

باید زمینه گردش آزاد اطلاعات را فراهم کنیم.

طیب نیا اظهارداشت: در یک سال اخیر نرخ تورم نقطه به نقطه یا ماه
به ماه کاهش یافته است بگونه ای که نرخ تورم نقطه به نقطه در
اسفند ماه 19 و 4 دهم درصد و در فروردین کمی بیش از 17 درصد بوده

است و این روند کاهشی همچنان ادامه دارد.



کاهش تورم به معنای ارزانی نیست

وی گفت: معنی کاهش تورم ، کاهش قیمتها نیست بلکه منظور کاهش نرخ
رشد تورم است. طییب نیا یکی از نتایج مهار رشد نقدینگی و کنترل

نسبی تورم را آرامش نسبی در بازار ارز دانست.

وزیر اقتصاد افزود: در سال 92 شاهد قیمت 3 هزار و 700 تا 3 هزار
و 800 تومانی دلار بودیم که با روندی معکوس به 3 هزار تومان کاهش

یافت.

ابراز امیدواری به آرامش در بازار ارز

طیب نیا با اشاره به نوسان قیمت ارز در روزهای اخیر گفت: در سه
ماهه گذشته تزریق منابع ارزی پتروشیمی به بازار کاهش یافته بود
که امیدواریم با ورود ارز آنها و گشایش های خارجی ، آرامش در

بازار ارز ایجاد شود.

وزیر اقتصاد در ادامه تشریح سیاستهای اقتصادی و پولی دولت گفت:
برای تقویت توان ثروت آوری و تقویت توان تولید کشور سیاست های
quotation mark بهبود فضای کسب و کار ؛ توسعه نظام تأمین مالی و
توسعه بخش خصوصی quotation mark را مد نظر داریم. وی تاکید کرد:
در این سه حوزه ، سیاست های گسترده ای تنظیم شده است و اجرا می

شود.

برنامه زمانبندی برای پیادهسازی اقتصادمقاومتی

طیب نیا گفت: برنامه مفصلی بر مبنای اقتصاد مقاومتی هم برای دولت
و هم برای وزارت اقتصاد در نظر گرفته ایم. وی افزود: در این

زمینه عملیات اجرایی را به صورت زمانبندی مشخص کرده ایم.

وزیر اقتصاد توضیح داد: به طور مثال در حوزه مجموعه فعالیت های
گمرکی در یک دوره یک ساله زمان فرآیندهای گمرکی را در نظر داریم
به نصف کاهش دهیم. طیب نیا افزود: رتبه شاخص فضای کسب و کار باید

در سال آینده 10 پله افزایش یابد.

وی گفت: در نظر داریم منابع مالی بنگاه ها از طریق منابع بازار
اولیه (بورس) تأمین شود. طیب نیا افزود: راهبرد دیگر ما تأمین
مالی دولت و کشور به شیوه ای مستقل از منابع نفتی خواهد بود که

برنامه مفصلی داریم.



وی اظهارداشت: در نظر داریم سهم درآمد مالیاتی از درآمدهای دولتی
را افزایش دهیم و طرح جامع مالیاتی در حال اجراست که تا اخر سال
94 طرح جامع مالیاتی با فناوری های نوین مالیاتی عملیاتی خواهد

شد.

وزیر اقتصاد در ادامه سخنرانی خود به نقش رسانه ملی در دستیابی
به اهداف اقتصاد مقاومتی اشاره کرد و گفت: رسانه ملی می تواند در

این زمینه نقش ممتاز و بی بدیلی ایفا کند.

طیب نیا افزود: رسیدن به این اهداف، در پرتو وفاق ملی و اجماع
عمومی میان نهادهای حاکمیت امکان پذیر است و این اجماع بدون

مساعدت و همراهی رسانه ملی امکان پذیر نیست.

وزیر اقتصاد گفت: پیشنهاد من این است که راهبرد اصلی، آموزش
رسانه ای تولید ملی باشد.

وی همچنین رسانه ملی را به تولید برنامه هایی که در آن انتقاد
سازنده به تصمیم های اقتصادی دولت و مجلس شود، ترغیب کرد و گفت:
البته نقدها باید منصفانه و به گونه ای باشد که موجب سلب اعتماد

از دولت و حاکمیت نشود.

آغاز بررسیها برای حذف یارانه غیرنیازمندان

وزیر اقتصاد در پاسخ به سئوالی مبنی بر اینکه دولت طبق قانون قبل
و حین ثبت نام مرحله دوم هدفمندی یارانه ها اعلام کرده بود افرادی
که واجد شرایط نباشند حذف خواهند شد و هم اکنون این برنامه به چه
شکلی اجرا خواهد شد؟ افزود : دولت در حال بررسی موضوع برای اقدام

است.

وی تاکید کرد: هرچند برخی از افراد مخالف حذف دهکهای توانمند از
دریافت یارانه هستند اما براساس تکلیف مجلس مبنی بر اینکه فقط
افراد نیازمند باید یارانه دریافت کنند، دولت در حال تجمیع

اطلاعات در این زمینه است.

نرخ بازدهی سرمایه در بورس باید بیشتر شود

وزیر اقتصاد دربازار بازار سرمایه گفت: با سیاستهای دولت که برای
فعالان بازار سرمایه بیان کرده ایم ، هم اکنون با امیدواری بیشتری
کارها در بازار سرمایه ادامه دارد و شاخص بورس به 78هزار واحد
رسیده است. طیب نیا تاکید کرد: همچنان باید نرخ بازدهی سرمایه در



بورس بیشتر شود.

انتقاد از گرانی اخیر خودرو

وی، صنعت خودرو را مورد اشاره قرار داد و تاکید کرد: افزایش اخیر
قیمت خودرو مورد تایید دولت نیست. دولت مساعدت های زیادی برای
صنایع خودروسازی انجام داده است و صنعت خودرو نقش زیادی در تولید
و اشتغال دارد. توسعه این صنعت رشد اقتصادی و کاهش بیکاری به

همراه خواهد داشت.

طیب نیا اظهارداشت: انتظار داریم با توجه به اختصاص ارز مبادله
ای به صنایع خودروسازی و تسهیلات دیگر قیمت خودرو به وضع مناسب

برسد.

وی ادامه داد: بنا داریم سالانه سهمی از درآمدهای نفتی را که به
صندوق توسعه ملی واریز می شود ، افزایش دهیم و امسال 31 درصد است

و صرف سرمایه گذاری در طرح های مولد بخش خصوصی خواهد شد.

طیب نیا گفت: این روند ادامه می یابد تا جایی که 100 درصد منابع
حاصل از درآمدهای نفتی را به این صندوق واریز کنیم که در آن صورت

درآمد نفت در بودجه دولت استفاده نخواهد شد.

وی افزود: دولت خود را به سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری و
تقویت صندوق توسعه ملی پایبند می داند و سال گذشته دولت حتی یک

دلار از منابع توسعه ملی را برداشت نکرده است.

کالبدشکافی یک پیتزا
اردیبهشت 16, 1393

پیتزا یکی از خوشمزهترین غذاهای مضر دنیاست. این غذایی است که با
دیدنش خیلیها برای خوردنش بیتابی میکنند.

متخصصان تغذیه خوردن این غذا را بهدلیل ارزش کمغذایی و کالری
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فراوان به هیچ عنوان توصیه نمیکنند. در کشورهای توسعه یافته
رقابت تنگاتنگی بین بخشهای دولتی و بخش خصوصی در تبلیغات مواد
خوراکی تازه و سبزیجات و انواع فست فود میشود. با این حال روند

صنعتی شدن مصرف غذاهای آماده و پرکالری را سرعت بخشیده است.

نمک

یک تکه متوسط پیتزا 680 میلیگرم نمک و 12 گرم چربی دارد. 15 گرم
این چربی اشباع شده است و 300 واحد کالری دارد. قدر مسلم کسی به
خوردن یک تکه اکتفا نمیکند. با خوردن یک پیتزای کامل حداقل 4 گرم
نمک وارد بدن میکنید که این دو برابر میزان نیاز روزانه نمک است
و شما با یک وعده آن را وارد بدن خود کردهاید. از مضرات نمک هر
چه بگوییم کم است. ایرانیها 2 تا 3 برابر استانداردیی که سازمان
جهانی بهداشت تعیین کرده است نمک میخورند و این یعنی بیماری مخفی
فشار خون در میان ایرانیها فراگیر است. فشار خون عامل اصلی
بسیاری از بیماریهای قلبی- عروقی بهخصوص سکته و نارساییهای
کلیوی است. نمک زیاد، کلسیم را از استخوانها میگیرد و باعث دفع

آن از ادرار شده در نتیجه باعث نازک شدن استخوان میشود.

پنیر

یکی از بخشهای اصلی پیتزا مقدار زیاد پنیر است. این پنیر یکی از
انواع پنیر موزارلاست که معمولا چربی و رطوبت نسبتا بالایی دارد.
پنیر پیتزا از نظر میزان پروتئین و کلسیم با پنیر معمولی یکسان
است ولی 3 تا 5 برابر چربتر و به اندازه پیه و دنبه مضر است.
هرچه چربی و نمک پنیر بیشتر باشد، میزان جذب کلسیم و پروتئین آن
کاهش مییابد. اگر ذائقه افراد بهخصوص کودکان به آن عادت کند،
خوردن مواد غذایی کم چرب سخت و گاهی ناممکن خواهد شد. مصرف
درازمدت لبنیات پرچرب همچون پنیر پیتزا میتواند موجب بروز فشار

خون و تنگی عروق کرونری شود.

سوسیس و کالباس

سوسیس و کالباس حاوی مواد افزودنی و نگهدارنده هستند. این
ترکیبها باعث ایجاد رادیکالهای آزاد در بدن میشوند و زمینه ساز
ابتلا به سرطان هستند. همچنین ادویههای تند و مواد نگهدارنده آن
امکان ابتلا به حساسیت غذایی را فراهم میکند. پژوهشگران آمریکایی
دانشگاه استنفورد اخیرا در تحقیقات پزشکی جدید خود دریافتهاند که
خطر ابتلا به بیماریهای ریوی در افراد مصرفکننده سوسیس و کالباس

http://hamshahrionline.ir/details/30838
http://hamshahrionline.ir/details/30838


دو برابر بیشتر از کسانی است که بهندرت از آنها مصرف میکنند.

اگـر بدانیـد کـه بخـش عمـدهای از سوسـیس و کالباسهـای بـازار در
زیرپلهها و بهصورت غیرقانونی از امحا و احشای مرغ و گوسفند ساخته
میشود شاید دیگر رغبتی به خوردن این ماده مضر نکنید. قاعدتا وقتی
قیمت گوشت بیش از 20 هزار تومان است ادعای فروشندگان سوسیس و
کالباس مبنی بر وجود 90 درصدگوشت در این محصولات با قیمت زیر
10هزار تومان معادله را مشکوک جلوه میدهد. وزارت بهداشت بارها و
بارها به مردم توصیه کرده است که دست از خوردن این محصول

بردارند.

سسها و چاشنیها

شاید کمضررترین بخش پیتزا بهدلیل وجود مقدار کم ویتامین C سس
قرمز آن باشد ولی با افزودن انواع ادویهجات و نمک به آن سس نیز
به مادهای مضر تبدیل میشود. مصرف زیاد پیتزا ممکن است در مواردی
بیماریهای پوستی از جمله خارش یا بیماریهای حاد پوستی و کهیر را
تشدید کند. بیشترین عامل تحریککنندگی این غذا فلفل، ادویه و مواد
رنگی و افزودنی است که در آن به میزان زیاد وجود دارد. سس قرمز
بهمراتب بهتر از سس سفید است. یک قاشق غذاخوری سس قرمز فقط یک
گرم چربی دارد در حالی که یک قاشق مرباخوری سس سفید، 5گرم چربی
دارد. انواع سسها رفلاکس معده را افزایش میدهند که میتواند به

سرطان مری منجر شود.

نان

نانهای پیتزا بدون سبوس هستند که باعث میشود جذب مواد نشاستهای
آنها خیلی سریع صورت گیرد و فرد دچار اضافه وزن و افزایش ناگهانی
قند خون شود. آکریلامید یک ماده اسیدی سرطانزاست که هنگام سوختن،
برشته شدن یا پختن مواد کربوهیدراتی غلات در درجه حرارت بالا در
محصولاتی چون نان ایجاد میشود. بسیاری از پیتزاخورها فکر میکنند

وقتی نان پیتزا برشته باشد آشپز حرفهایتر عمل کرده است.

سبزیجات

پیتزای سبزیجات به نسبت از سایر پیتزاها کم ضررتر است اما این
نـوع پیتـزا نیـز بهدلیـل پخـت سـبزیجات در حـرارت بـالا خـواص و
ویتامینهای سبزیجات را از بین میبرد. بهترین روش برای پختن
سبزیجاتی مثل بروکلی و ذرت که در پیتزا استفاده میشود بخار پز



کردن آن است. در این روش از هیچ نوع روغنی استفاده نمیشود و ارزش
غذایی آن حفظ میشود.

آشپزخانه

با محتویاتی که ذکر شد پیتزا اگر در خانههم پخته شود باز مضر است
چه برسد به اینکه در اغذیهفروشیها و رستورانها این کار صورت
بگیرد که بهصورت فلهای مواد را میخرند و در شرایط غیربهداشتی آن

را تهیه میکنند.

پاسخهای آخوندی به نمایندگان/
مدافع حقوق خریداران مسکن مهر

هستم
اردیبهشت 16, 1393

وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه کوچکترین توقفی در امر
مسکن مهر نبوده و پاسخگوی تعهدات مسکن مهر هستم، گفت: بنده خود
را جای خریداران مسکن مهر می گذارم و مدافع حقوق تک تک خریداران

مسکن مهر هستم.
مهر نوشت: عباس آخوندی صبح امروز در صحن علنی مجلس شورای اسلامی
در پاسخ به سئوال یکی از نمایندگان مبنی بر توقف مسکن مهر گفت:
توقف مسکن مهر صحت ندارد بلکه واقعیت این است که پیشرفت مسکن مهر

با قاطعیت تمام از سوی دولت در حال پیگیری است.

وزیر راه و شهرسازی افزود: وزارت راه و شهرسازی به تمام تعهدات
دولت قبل در حوزه مسکن مهر پایبند است.

وی تصریح کرد: قرار بر این بود که 50 هزار میلیارد تومان اعتبار
برای مسکن مهر اختصاص داده شود که تا زمان روی کار آمدن دولت
یازدهم، 48 هزار میلیارد تومان پرداخت شده بود ولی 2 هزار
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میلیارد تومان آن به دولت جدید منتقل شد. با توجه به اینکه بودجه
92، اعطای هر گونه اعتبار بانکی به مسکن مهر را محدود کرده بود،

دولت این رقم را پرداخت نکرد.

به گفته آخوندی، علیرغم نظر دولت مبنی بر اینکه مسکن مهر به نحوی
تامین اعتبار شود که رقمی به پایه پولی اضافه نشود. برهمین اساس،
مابقی اعتبارات برای اختصاص به مسکن مهر به تصویب رسید و مقرر شد
تا بانک مرکزی هر هفته، 110 میلیارد تومان بابت طرح مسکن مهر

پرداخت کند.

وی اظهار داشت: یکی از خواسته های مهم مردم در حوزه مسکن مهر،
افزایش مدت بازپرداخت تسهیلات مسکن مهر از 15 سال به 20 سال

افزایش یابد که در دولت جدید این خواسته محقق شد.

وزیر راه و شهرسازی، یکی از درخواست های دارندگان مسکن مهر را
توجه به مالیات بر این نوع از مسکن دانست و گفت: دریافت مالیات
از ایـن واحـدها، موضـوع مبهمـی بـود و ادارات امـور مالیـاتی در
استانهای مختلف، متفاوت عمل می کردند که بر این اساس به تمامی
ادارات ابلاغ شد که مالیات بر مسکن مهر، بیش از 300 هزار تومان

اخذ نشود.

آخوندی همچنین در خصوص پرداخت هزینه های تامین اجتماعی از سوی
دارندگان مسکن مهر نیز خاطرنشان کرد: مقرر شده تا بابت هر متر

مربع، بیش از 5200 تومان هزینه تامین اجتماعی دریافت نشود.

وی افزود: در حال حاضر 1.5 میلیون واحد مسکونی در مرحله نازک
کاری قرار دارد و 200 هزار واحد مسکونی مهر نیز در دولت یازدهم
واگذار شده، ضمن اینکه بیش از 120 هزار واحد مسکونی آماده

واگذاری است.

به گفته وزیر راه و شهرسازی، 1200 میلیارد تومان در سال 92 برای
مسکن مهر شهرهای جدید تهران سرمایه گذاری شده و تاکنون در شهرهای
جدید سراسر کشور، 2400 میلیارد تومان سرمایه گذاری صورت گرفته

است.

وی تصریح کرد: مسکن مهر با قوت زیاد در حال پیشرفت است، ضمن
اینکه برای حل مشکلات تعاونی ها، تاسیسات روبنایی و زیربنایی،
کمیته مشترکی با وزارت تعاون تشکیل داده شده و در قالب آن، استان

به استان و تعاونی به تعاونی مشکلات را حل خواهیم کرد.



آخوندی ادامه داد: برای حل مشکلات تاسیسات زیربنایی، پروژه به
پروژه رسیدگی می کنیم. در همین حال، ضمن اینکه به نمایندگان
اطمینان می دهم که مسکن مهر نه تنها متوقف نشده و با مدیریت در
حال پیگیری است، بلکه قائم مقام وزیر در امر مسکن مهر انتخاب شده
و هر یک از نمایندگان راجع به هر پروژه ای مشکل داشته باشند،

پروژه به پروژه را پاسخگو خواهیم بود.

وی تاکید کرد: کوچکترین توقفی در امر مسکن مهر نبوده و پاسخگوی
فعالیتهای مسکن مهر هستم. بنده خود را جای خریداران مسکن مهر می

گذارم و مدافع حقوق تک تک خریداران مسکن مهر هستم.

آخوندی در بخش دیگری از سخنان خود، با اشاره به فرمان حضرت امام
(ره) در خصوص تامین مسکن برای همه مردم کشور گفت: مسکن مهر کاری

است که مردم می توانستند انجام دهند، دولت درگیر شد.

وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: نتیجه اجرای مسکن مهر این بود که
وزارت راه و شهرسازی از ماموریتهای اصلی خود عقب مانده، این در
حالی است که اندیشه من این است که باید به احیای وزارت راه و
شهرسازی برگشته و تمام ماموریتهای آن را انجام دهیم. به عبارت
دیگر، از تبدیل وزارت راه و شهرسازی به وزارت مسکن مهر خودداری

کنیم.

وزارت راه و شهرسازی را به وزارت مسکن مهر تبدیل کردند

وی تصریح کرد: نمایندگان باید اجازه دهند وزارت راه و شهرسازی بر
پروژه های بنادر، راه آهن، هوایی و جاده سازی تمرکز کند نه اینکه

تمام وزارتخانه را وقف مسکن مهر کنیم،

به گفته آخوندی، اجرای مسکن مهر مغایرت اساسی با طرح های جامع
دارد و مکان یابی احداث مسکن مهر در جاهایی است که فاقدامکانات
زیربنایی هستند در حالی که مجلس قانون ساماندهی امر مسکن را
داشته و دولت را موظف کرده که تمام امکانات را در بافت های

فرسوده و حاشیه ای خرج کند.

وی افزود: اگر 50 هزار میلیارد تومانی که از بانک مرکزی به مسکن
مهر تزریق شد، برای بازسازی و احیای بافت فرسوده هزینه شده بود و
ساماندهی بخش حاشیه نشینی صورت می گرفت، کارایی بزرگی حادث می شد
و الان من و شما گرفتار این نبودیم که به فکر تاسیسات روبنایی در
محدوده شهرها، و به فکر تاسیاست زیربنایی در محدوده هایی باشیم



که تامین گاز و آب و برق آنها با مشکلات مواجه است.

وزیر راه و شهرسازی خاطرنشان کرد: بحث من این نیست که کارهای
گذشته را نادیده بگیریم بلکه در بخش انجام تعهدات، دولت متعهد

است اما باید از این مسیر برگردیم.

وی اظهار داشت: تامین مالی مسکن مهر از طریق پول پرقدرت تورم
بالایی را در کشور ایجاد کرده است.

آخوندی در خصوص مکان یابی احداث مسکن مهر در سراسر کشور توضیح
داد: در بخش مکان یابی رفتن به بیرون شهر برای مردم پرهزینه است،
ضمن اینکه تامین مسکن به این صورت که مجموعه های بزرگی فقط برای
طبقات کم درآمد در خارج شهر ایجاد شود، یک اقدام طبقاتی است و
هیچ فردی از جهت توسعه شهری و جامعه شناسی آن را تایید نمی کند.

وی افزود: در شهر پرند قرار بود که 130 هزار نفر جمعیت داشته
باشد، در حالی که در یک جلسه تصمیم گرفته شد که 500 هزار نفر در

این شهر جدید مستقر شوند.

مردم کالا نیستند که 400 هزار نفر را در یکجا نگاه داریم

به گفته وزیر راه و شهرسازی، مردم کالا نیستند که 400 هزار نفر را
در یکجا نگاه داریم، همانطور که در شهر پردیس که با هزاران
گرفتاری هم اکنون دست و پنجه نرم می کند، جمعیت به 500 هزار نفر
افزایش یافته است، در حالی که باید 150 هزار نفر در آن مستقر می

شدند.

به گفته آخوندی، باید در مورد مسکن مهر تجدیدنظر شود و اگر این
کار صورت نگیرد، ادامه سیاستهای غلط گذشته است، بنابراین ضمن
اینکه از جهت اینکه به مردم متعهد هستیم، تمام تعهدات را می

پذیرم.

وی ادامه داد: اگر قرار است صدها هزار میلیارد تومان در بخش مسکن
هزینه کنیم در جای خود باید هزینه شود، چراکه اگر این پولها را
در بافتها و در جهت بهبود زندگی حاشیه نشین ها هزینه می کردیم،

به مراتب وضعیت بهتری داشتیم.

مسکن مهر قیمت زمین را 9 برابر و قیمت خانه را 6 برابر کرد

آخوندی گفت: طرح مسکن مهر قرار بود با حذف قیمت زمین، قیمت آن را



کاهش دهد، در حالی که در پایان این طرح، قیمت زمین 9 برابر و
قیمت مسکن 6 برابر شده است و این طرح به اهداف خود نرسیده است و

باید تجدیدنظر شود.

وی اظهار داشت: در طرح جامع باید در خصوص این موارد تجدیدنظر می
کنیم و در بودجه 94 تمام این موارد را اصلاح خواهیم کرد.

آخوندی در خصوص تامین مسکن خانواده ایثارگران و جانبازان گفت:
دولت مکلف به تامین مسکن خانواده ایثارگران و جانبازان است. در
همین حال نیز هماهنگی بین بنیاد شهید و وزارت راه و شهرسازی به

عمل آمده و نمایندگانی نیز تعیین شده اند.

وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: بنده شخصا برای ایثارگران وقت می
گذارم و با همان روحیه در خدمت تمام جامعه ایثارگران هستم و

نماینده معرفی نمی کنم.

وی افزود: در تاریخ 28 آبان 92 جلسه ای بین سازمان زمین و مسکن و
نیز بنیاد شهید برگزار شد که مقرر شد در تمام استانها، به میزان
52 هزار نفر فهرست افراد را ارایه کرده تا وزارت راه و شهرسازی
اقدام کند. از نمایندگان استانی نیز دعوت شد تا به تقاضاها

رسیدگی شود، مشکلی وجود ندارد.

وزیـر ارشـاد: تبـدیل حبـس بـه
مجــازات نقــدی بــرای تخلفــات

مطبوعاتی
اردیبهشت 16, 1393

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی از سیاست مشترک قوه قضائیه و دولت برای
تبدیل مجازاتهای حبس به مجازاتهای نقدی برای تخلفات مطبوعاتی خبر
داد. وی همچنین از اظهار نظر در رابطه با انتصاب مختارپور به
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عنوان دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور خودداری کرد.
به گزارش مهر، علی جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه
رونمایی از کتاب «بهار کتاب» و نیز تمبر نمایشگاه کتاب تهران در
محل برگزاری این نمایشگاه، در جمع خبرنگاران و در پاسخ به این
سوال خبرنگار مهر که آیا صحت دارد در لایحه مالکیت فکری، مجازات
حبس برای خبرنگارانی که مرتکب تخلفات مطبوعاتی میشوند، از بین
رفته است؟ گفت: اصولا سیاست قوه قضائیه و همچنین سیاست دولت این
است که حداقل مجازاتهای حبس را به مجازاتهای نقدی تبدیل کنند این
امری است که همه با آن موافق هستند که اگر تخلفی صورت گیرد
مجازاتهای نقدی جایگزین مجازاتهای حبس بشود و این مناسبتر بشود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در باره اینکه امسال چه تعداد خبرگزاری
مجوز خواهند گرفت، گفت: هر یک از خبرگزاریها که واجد شرایط باشند
اما مجوز فعالیت میگیرد ولی باید واقعا شرایط را داشتهاند یک
خبرگزاری شاخههای خبری مختلفی دارد که باید این موارد را لحاظ

کنند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی همچنین ارزیابی خود را از نمایشگاه
امسال کتاب تهران اینگونه بیان کرد: فکر میکنم تعداد عناوین عرضه
شده در نمایشگاه امسال چه در بخش داخلی و چه در بخش خارجی بیشتر
از سال گذشته باشد و به همین دلیل اقبالی درخور توجه از سوی مردم

به این نمایشگاه صورت گرفته است.

وی ادامه داد: آمار فروش ناشران هم بسیار بالاست و کلیه ناشرانی
که شرکت کردهاند چه موسسات دولتی و چه خصوصی از وضعیت فروششان
راضی بودهاند و این در حالی است که قیمت کتاب هم چندان پایین
نیست. کارهای ارزندهای در نمایشگاه امسال صورت گرفته از جمله
ایجاد غرفه خلیج فارس، غرفه ترویج فرهنگ ایثار و شهادت، غرفه
ترجمه با نمایشگاه بیش از هشت هزار عنوان همه از بخشهای جانبی

نمایشگاه کتاب تهران است.

جنتی در عین حال مردم را بهترین قاضی برای دادن نمره به نمایشگاه
امسال کتاب تهران دانست و گفت: من فکر میکنم مردم بهترین داور
هستند که درباره نمایشگاه کتاب نظر بدهند کتاب چه اندازه با
گذشته تفاوت کرده است، اما مردم این را بدانند که همکاران ما در
وزارت ارشاد از چندماه قبل تاکنون زحمات زیادی را متحمل شدهاند و

امیدوارم این زحمات بتواند در جهت اهداف نمایشگاه موثر باشد.
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وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در پاسخ به این سوال که آیا طلب ناشران
خارجی از نمایشگاههای قبلی کتاب تهران پرداخت شده است یا خیر؟
گفت: گره کوچکی وجود دارد بین بانک مرکزی و عامل و این مساله در

شرف حل شدن است انشاءالله که مساله حل شود.

وی در پاسخ به سوالی درباره علت اجرایی نشدن قانون معافیت
مالیاتی کتابفروشان گفت: تا جایی که من پیگیری کردهام برای این
کار قوانین مربوطه باید اصلاح شود جراکه وزارت اقتصاد و امور
دارایی کتاب فروشان را جزو صنوف تلقی میکند و لذا مشمول قانون
اصناف میشوند که باید مالیات بپردازند. جنتی همچنین با تاکید بر
اینکه تمامی آثاری که در نمایشگاه امسال کتاب تهران عرضه شدهاند،
دارای مجوز از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی هستند بر لز وم حفظ
ارزشها آرمانهای انقلاب اسلامی و توجه ویژه به این مساله تاکید و

ابراز امیدواری کرد مخاطبان از نمایشگاه بهره کافی را ببرند.

جنتی درباره ارزیابیاش از نحوه اطلاعرسانی نمایشگاه کتاب تهران به
ویژه از رسانههای تصویری گفت: اکثر شبکههای صداوسیما در نمایشگاه
حضور داشتهاند و برنامههایی که اختصاصا به کتاب میپردازند، بیشتر
روی نمایشگاه کتاب متمرکز شدهاند و لازم است من از همین طریق از

رسانهها شبکههای صداوسیما تشکر کنم.

وزیر ارشاد همچنین در پاسخ به سئوالی درباره خبر انتصاب مختارپور
به عنوان دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور با بیان اینکه من
فقط به سئوالاتی که در رابطه با نمایشگاه کتاب باشد پاسخ می دهم

از اظهار نظر در این طمینه خودداری کرد.

اسامی ۲۸ بازیکن تیم ملی اعلام
شد
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اسامی ۲۸ بازیکن جهت حضور در اردوی اتریش توسط سرمربی تیم ملی
اعلام شد.

به گزارش  سایت فدراسیون فوتبال، اسامی بازیکنان دعوت شده به
اردوی تیم ملی جهت حضور در اردوی تیم ملی در تهران و اتریش توسط

کارلوس کیروش اعلام شد:

سید جلال حسینی، حسین ماهینی، محمدرضا خلعتبری، مهرداد پولادی، رضا
حقیقی (پرسپولیس تهران)، رحمان احمدی، مهدی شریفی، احسان حاج صفی
(سپاهان اصفهان)، هاشم بیگ زاده، امیرحسین صادقی، آندرانیک
تیموریان، خسرو حیدری (استقلال تهران)، احمدآل نعمه (نفت تهران)،
قاسـم حـدادی فـر، محمـدرضا خـانزاده (ذوب آهـن اصـفهان)، کریـم
انصاریفرد (تراکتورسازی تبریز)، پژمان منتظری (ام صلال)، رضا
قوچـان نـژاد (چـارلتون)، سوشـا مکـانی، بختیـار رحمـانی (فـولاد
خوزستان)، جواد نکونام (الکویت)، علیرضا جهانبخش (نایخمن هلند)،
اشکان دژاگه (فولام)، مهرداد بیت آشور (ونکوور)، مسعود شجاعی (لاس
پالمـاس)، دانیـال داوری (اینتراخـت)، علیرضـا حقیقـی (اسـپرتینگ

پرتغال) و سردار آزمون (روبین کازان).

بازیکنان باید راس ساعت 15:30 پنج شنبه ( 18 اردیبهشت) خود را به
کادر فنی تیم ملی در هتل آزادی معرفی کنند.

راز پیـامک مـرگ در سـینه جـوان
همسایه
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 مرد کینه جو با ارسال پیامک، جوان همسایه را به شام دعوت کرد تا
نقشه جنایتی را که در سر داشت عملی کند.

ساعت 22شنبه شب، وقتی خودروهای عبوری در حال گذر از جادهای در
اطراف شهرستان برازجان بوشهر بودند، جسد پسر جوانی را دیدند که
خون آلود در بیابان افتاده بود. آنها موضوع را به پلیس اطلاع

http://www.hamshahrionline.ir/details/109752
https://www.kiapress.ir/?p=15341
https://www.kiapress.ir/?p=15341


دادند و دقایقی بعد مأموران به همراه بازپرس جنایی در محل حادثه
حاضر شدند. در بررسیها مشخص شد که قربانی جوان 23سالهای است که
بر اثر شلیک گلوله به قتل رسیده است. کارآگاهان در ادامه تحقیقات
موفق شدند با توجه به مدارکی که همراه این مرد بود، هویت وی را
شناسایی کنند.ماموران در مرحله بعد راهی محل سکونت مقتول در
شهرستان برازجان شدند و دریافتند که او شب حادثه با یکی از
دوستانش قرار داشته و به بهانه دیدن او خانه را ترک کرده است.

شام آخر

کارآگاهان در ادامه به جست و جو در این زمینه پرداختند و در
اقدامات اطلاعاتی خود دریافتند که آخرین بار مرد30ساله همسایه به
نام محمد برای مقتول پیامک فرستاده و او را برای صرف شام دعوت
کرده است. از سوی دیگر یکی از اهالی محل نیز آخرین بار مقتول را
سوار بر موتور محمد دیده بود. همین اطلاعات کافی بود که قاضی
دستور بازداشت جوان همسایه را صادر کند. با این دستور، مأموران
راهی محل سکونت تنها مظنون پرونده شدند و 2ساعت بعد از کشف جسد

وی را در عملیاتی غافلگیرانه در خانهاش دستگیر کردند.

وی برای بازجویی به اداره آگاهی بوشهر منتقل شد اما خود را
بیگناه دانست. او مدعی شد که نقشی در قتل نداشته است. با وجود
این مأموران پیامکی که او برای مقتول فرستاده بود و مدارک دیگر
را پیش روی وی قرار دادند تا اینکه سرانجام محمد ناچار شد قفل

سکوت را بشکند و راز جنایت را فاش کند.

کینه قدیمی

این مرد 30ساله در توضیح ماجرای جنایت گفت: من و مقتول همسایه
بودیم و یکدیگر را به خوبی میشناختیم. مدتها بود که از او کینه
بهدل داشتم و این موضوع برای سالها پیش بود. با اینکه او سنش از
من کمتر بود اما همیشه مرا تحقیر میکرد و با لحن بسیار بدی با من
صحبت میکرد. حتی چندین بار هم در گذشته با هم درگیر شدیم اما بعد
آشتی کردیم. با وجود این همچنان از او کینه به دل داشتم و
بهدنبال راهی برای انتقام بودم. برای همین با نقشه قبلی یک اسلحه
تهیه کردم و روز حادثه به مقتول پیامک فرستادم و او را برای صرف

شام دعوت کردم.

وی ادامه داد: ساعت 21شنبه با موتورم به محل قرار رفتم وقتی او
رسید با هم به سمت بیابانهای اطراف شهرستان برازجان رفتیم. در



آنجا ساندویچی که خریده بودم را خوردیم و بعد از شام موضوع گذشته
را پیش کشیدم. بر سر بحثهای گذشته درگیر شدیم و در آنجا با اسلحه

کلاشینکف که همراهم بود او را کشتم.

سپس جسدش را همانجا رها کردم و بعد به خانه آمدم و قصد داشتم از
شهرستان فرار کنم اما خیلی زود پلیس غافلگیرم کرد.متهم در ادامه
اعتراف کرد که اسلحه را زیر پلی در اطراف شهرستان براز جان پنهان
کرده است که مأموران راهی محل مورد نظر شدند و اسلحه را کشف
کردند.سرهنگ بارونی رئیس پلیس آگاهی استان بوشهر با اعلام این خبر
به همشهری گفت: متهم پرونده بعد از اعتراف به شلیک مرگبار برای
انجام تحقیقات تکمیلی در اختیار مأموران پلیس آگاهی استان بوشهر

قرار گرفت.

قورباغه زنده در گلوی ماهی
اردیبهشت 16, 1393

مرد استرالیایی پس از صید یک ماهی متوجه شد که داخل دهان ماهی،
قورباغهای زنده نشسته است.

در این عکس بهنظر میرسد که قورباغه درختی سبز لبخند میزند و همین
مورد نیز باعث شده عکس یادشده در فضای اینترنت بازتاب زیادی
داشته باشد. آقای جیمز که این ماهی و عکس قورباغه را شکار کرده،
میگوید: ابتدا خیال کردم مقداری علف در دهان ماهی است تا اینکه

با کمی دقت متوجه قورباغه شدم.
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آمریکـا؛ مجروحیـت ۹ آکروباتبـاز
بر اثر سقوط سکو
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۹ آکروباتبـاز بـر اثـر سـقوط سـن سـیرک در پروویـدنس (در ایـالت
رودآیلند آمریکا) به شدت مجروح شدند.

خبرگزاری اتریش گزارش داد، آنگونه که رسانههای آمریکایی خبر
دادند، هشت هنرمند از موی خود رو سکو آویزان بودند تا نوعی تاج
نورانی انسانی بسازند. اما ناگهان وسیله فولادی طراحی شده مقابل

آنها که خود را روی آن نگه داشته بودند، در میرود.

هشت آکروبات باز حدود 10 متر سقوط کردند و روی یک هنرمند دیگر
افتادند.

بر اساس این گزارشها، دو نفر دیگر هم مجروح شدهاند که وضعیتشان
هنوز مشخص نیست.

این حادثه حین اجرای سیرک رینگلینگ برادرز و بارنوم و بیلی روی
داد. بنا به اعلام پایگاه اینترنتی این سیرک، هشت زن از کشورهای

مختلف این حلقه را تشکیل داده بودند.

ـــاجر ـــام ۳۵مه ـــفر نیمهتم س
غیرقانونی در سیرجان
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۳۵ مرد افغان که سوار بر ۳خودرو توسط قاچاقچیان انسان به سیرجان
منتقل شده بودند سفرشان نیمه تمام ماند و بعد از تعقیب و گریزی
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نفسگیر توسط پلیس دستگیر شدند.
هفتـه گذشتـه مأمـوران پلیـس امنیـت عمـومی سـیرجان بـه اطلاعـاتی
دستیافتند که نشان میداد قاچاقچیان انسان قصد دارند دهها مرد
افغان را از طریق استان سیستان و بلوچستان وارد کشور کنند. شواهد
بهدست آمده حاکی از آن بود مسیر مهاجران غیرقانونی بهگونهای است
که آنها قرار است سوار بر 3دستگاه خودرو از شهر سیرجان عبور

کنند.

در چنین شرایطی مأموران به کمین آنها نشستند تا اینکه در یکی از
پستهای ایست و بازرسی به سرنشینان 3دستگاه خودروی پژو مظنون شدند
و به آنها دستور ایست دادند اما راننده هر3خودرو با بیتوجهی به
دستور پلیس تلاش کردند فرار کنند.بعد از آن بود که تعقیب و گریزی
تمام عیار شکل گرفت و وقتی مردان تحت تعقیب حاضر به تسلیم کردن
خود نشدند مأموران به سوی آنها تیراندازی کردند و دقایقی بعد
سرنشینان 2خودرو را در شهر سیرجان و سایرین را در اطراف شهر

بازداشت کردند.

دستگیرشدگان که 35مهاجر غیرقانونی افغان و 3راننده ایرانی بودند
سوار بر 3خودرو قصد داشتند مسیری طولانی را طی کنند؛ بهطوری که
13نفر از آنها در یکی از خودروها جا گرفته بودند.براساس این
گزارش هماکنون 3راننده ایرانی در بازداشت بهسرمیبرند و بازجویی
از آنها برای افشای فعالیت پشت پرده این شبکه قاچاق انسان ادامه
دارد و 35مهاجر غیرقانونی برای بازگشت به کشورشان در کمپی واقع

در کرمان نگهداری میشوند.

مجلــس مخــالف واگــذاری درمــان
تامین اجتماعی به وزارت بهداشت

است
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عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی با اعلام اینکه واگذاری درمان
تامین اجتماعی مغایر سیاستهای اصل 44 است، گفت: مجلس با این

واگذاری مخالف است.

به گزارش کیاپرس به نقل از فارس ، سید هادی حسینی درباره واگذاری
درمان بیمهشدگان تامین اجتماعی به وزارت بهداشت اظهار داشت: یکی
از کارهای غلط در این حوزه واگذاری درمان بیمهشدگان تامین

اجتماعی به وزارت بهداشت است.

وی تصریح کرد: حوزه بهداشت و درمان به تنهایی درگیر مشکلات زیادی
است که اگر بتواند نسبت به رفع مشکلات خود اقدام کند کار اثرگذاری

انجام داد.

نماینده مردم قائمشهر، سوادکوه و جویبار خاطرنشان کرد: حوزه
درمان تامین اجتماعی سالیان زیادی است که در کشور اقدامات خوب
درمانی را در دستور کار دارد و این بخش حوزه عمومی غیردولتی است.

وی بیان داشت: واگذاری درمان تامین اجتماعی به وزارت بهداشت
مغایر اصل 44 قانون اساسی است و بار بهداشت درمان با واگذاری

درمان تامین اجتماعی سنگین میشود.

عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: بهداشت و درمان
با مشکلاتی که دارد نمیتواند نسبت به رفع امور خودش اقدام کند و
اگر بار درمانی تامین اجتماعی را به دوش بکشد مشکلات این وزارت

خانه سنگینتر میشود.

این مسئول در ادامه با اشاره به پرداخت 6 هزار میلیارد تومانی
دولت در سالجاری در حوزه بهداشت و درمان گفت: این اتفاق خوب ممکن
است فقط برای سال جاری باشد و شاید در سالهای بعدی مسئولان

نتوانند این ارقام را به بهداشت و درمان اختصاص دهند.

عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه برخی تلاش



دارند تامین اجتماعی را دولتی کنند گفت: اگر موضوع واگذاری درمان
تامین اجتماعی به مجلس کشیده شود مجلس با این امر مخالفت میکند.

حسینی گفت: در صحبتهای که با نمایندگان مجلس داشتیم مخالفتشان را
با این موضوع اعلام کردند.

این مسئول درباره احتمال محقق شدن واگذاری درمان تامین اجتماعی
به وزارت بهداشت گفت: تلاشهای وسیعی در این زمینه در حال انجام
است ولی این امر با سیاستهای کلی نظام نیز سازگار نیست و احتمال

تحقق این امر بسیار ضعیف است.


